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Jerzy Karwelis – dziennikarz, publicysta – w popołudniowej
rozmowie  Radia  Wnet  zwraca  uwagę,  że  Rafał  Trzaskowski
postrzegany jest przez ludzi jako kandydat mało rozpoznawalny,
co  okazało  się  jego  zaletą  w  kampanii  prezydenckiej.
Dziennikarz podkreśla również, że obecne wybory prezydenckie
to dla wielu ludzi: „nie jest wybór merytoryczny, tylko wybór
emocjonalny (…) Dlatego pan Trzaskowski może opowiadać bajki z
mchu i paproci, a i tak na niego zagłosują. Choćby Warszawa
była po szyję w wodzie, to płyniemy kajakami i tak oddamy na
niego  głos”.  Jerzy  Karwelis  zaznacza,  że  decydującym
czynnikiem w tych wyborach, nie będą wyborcy Konfederacji, ale
elektorat,  który  nie  pójdzie  na  wybory  lub  odda  głosy
nieważne.  Zdaniem  redaktora  Karwelisa  im  większa  będzie
mobilizacja  osób,  którzy  nie  głosowali  w  pierwszej  turze
wyborów, ale zagłosują w drugiej turze, tym większe będzie
prawdopodobieństwo wygranej Andrzeja Dudy.
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